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Abstract (en)
[origin: WO2007101596A1] The invention relates to a potential distribution system for motor vehicles, which provides, as reserves of busbars, an
excess in numbers of connection possibilities for further outgoing lines. The connection possibilities which are not required can be terminated by
a blanking plug, and contact is made with the connection possibilities which are required via an intermediate element, wherein the intermediate
element may be in the form of a fuse box or in the form of an intermediate plug with integrated fuses.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Potentialverteilungssystem für Kraftfahrzeuge, das auf Vorrat an Stromschienen einen zahlenmäßigen Überschuss
an Anschlussmöglichkeiten für weitere Ableitungen vorsieht. Die nicht benötigten Anschlussmöglichkeiten können mit einem Blindstopfen
abgeschlossen werden und die benötigten Anschlussmöglichkeiten werden über ein Zwischenelement kontaktiert, wobei das Zwischenelement als
Sicherungsbox oder als Zwischenstecker mit integrierten Sicherungen ausgebildet sein kann.
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